
Styrelsemötesprotokoll 2011-11-20 

 

Närvarande: Staffan Hed, Mats Sjöberg, , Gun Karlsson, Lennart 

Linnerstedt, Calle Ragnarsson, Urban Rehnlund, Tommy Andersson, 

Marie Cederkrok, Magnus Berg  

 

1) Mötet öppnades 

2) Dagordningen godkändes 

3) Staffan Hed valdes till mötessekreterare 

4) Urban rehnlund valdes till justerare av mötesprotokollet. 

5) Föregående mötes protokoll lästes upp och godkändes.  

 

6) Ekonomin är fortsatt oförändrad, vi ligger 100 par minus pga uteblivna söndagar. 

 

7) • Linköpingsserien står för dörren direkt efter nyår. Vi måste jobba mer på att få även de mindre 

rutinerade så att de bildar lag i div4. Gun och Staffan Ska kolla med de lag som har spelat 

tidigare. Eventuellt kn man spela div.4. på onsdagkvällar. 

• Styrelsen ska jobba mer på att få igång spelet på söndag eftermiddag.. 

 

8) • Allt går som planerat med julfesten. 

• Julbarometrar och luciabarometrarna blir som vanligt med nyttopriser. 

 

9) P.g.a. att ErUS har använt en spelare som tidigare har spelat i ett annat lag i DM-kvalet kommer 

de att diskvalificeras. Filbyter har då bara 10 lag och den halva platsen tillfaller helt Norrköping. 

 

10) • Luftrenarna har fått service och en har reparerats till en viss kostnad. 

• Styrelsen tycker inte att klubben ska hålla medlemmar med pennor då de försvinner väldigt fort. 

• Ruterkurs är spikad till 11:e och 12:ejanuari, anmälningslista ska upp . 

• Då både kortlekar och dator hänger på sista versen ska Tommy och Calle utforska möjligheten 

till att skaffa en ny maskin och bättre dator plus kortlekar. 

• Gun och Lennart ska skaffa batterier till alla bridgemates. 

• Systemet med bärbara datorer och servrar är inkommet och ska vara uppe till julfesten alt. 

Elitserien 

 

11) Nästa möte blir 22/1 17
30 

 

12) Mötet avslutades 


